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چرا ورزشگاه میزبان سوپرجام تغییر نکرد؟
 انتخاب ورزشــگاه شــهید باهنر کرمان به عنوان میزبان دیدار 
استقلال و نساجی در سوپرجام انتقادهایی را به خصوص از طرف 
باشــگاه آبی پوش تهرانی در پی داشته است. با این حال سازمان 
لیــگ تصمیم خود را گرفته و قصد دارد بازی را در کرمان برگزار 

کند.
ســهیل مهدی، رییس کمیته مســابقات ســازمان لیگ درباره 
انتخاب ورزشگاه باهنر کرمان و انتقادهای موجود گفت: »تصمیم 

بر این شــد که شهر ثالث انتخاب شــود. تبریز و اصفهان اولویت 
اول ما بودند، اما زمین چمن نقش جهان مناســب نبود و شرایط 
فراهم نشد. در نهایت با همکاری وزارت کشور کرمان انتخاب شد. 
در مورد کیفیت زمین چمن نارضایتی بود که قول دادند شرایط را 

مساعد کنند. مشکل هتل نیز حل شد.«
او کــه با رادیو ورزش گفت وگو می کــرد صحبت های خود را 
این طور ادامه داد: »در ورزشــگاه امام رضا )ع( به دلیل اتفاقی 

کــه در آخرین بازی افتاد جمع بندی شــد که نمی توان در آنجا 
مسابقه را برگزار کرد. نساجی حاضر نبود در آزادی بازی کند و 
ورزشگاه وطنی هم آمادگی و تجهیزات لازم را نداشت. مشکل 
اولیه این اســت که ورزشــگاه خوب در ایران برای سوپرجام 
نداریم. حقیقت این اســت که اصلا زیرســاخت مناسب برای 
مســابقات فوتبال نداریم و زمین های موجود به شدت ضعیف و 

هستند.« استفاده  غیرقابل 

ورزشی

اخبار کوتاه 

مــس در هفته یازدهم لیگ برتر میزبان ســپاهان 
بود و با وجود اینکه شــاگردان محمد ربیعی، دروازه 
طلایی پوشــان را باز کردند اما این گل مردود اعلام 
شد تا این دیدار با تساوی به پایان برسد. فراز امامعلی 
در خصوص این مسابقه به خبرنگار ما گفت: بازی با 
تیمی مثل ســپاهان همیشه جذاب و سخت است اما 
ما تمام دســتورات کادرفنی را در زمین اجرا کردیم و 
به گل هم رســیدیم اما متاسفانه گل مردود شد ولی 

در  مجموع بازی خوبی انجام دادیم.
او درباره گل لوسیانو پریرا به سپاهان و تصمیم داور در 
خصوص این گل گفت: نمی دانم چه اتفاقی افتاد که داور 
گل ما را مــردود کرد اما من فکر نمی کنم این صحنه 
آفساید بوده باشد؛ به هر حال ما همیشه به نظرات داوران 
احترام می گذاریم اما فکر می کنم اگر VAR را زودتر به 
فوتبال ایران بیاورند، کمک زیادی به فوتبال ما می کند 
و باعث می شود که حقی از تیم ها ضایع نشود. امیدوارم 

این اتفاق زودتر رخ بدهد.
امامعلی در واکنش به این ســوال کــه با توجه به 
بازی های هجومی مس و ســپاهان انتظار می رفت 
این بازی پرگل تر و پرموقعیت تر دنبال شــود عنوان 
کرد: ما در همه مسابقات هجومی بازی می کنیم اما 
به هر حال بازی با سپاهان یا پرسپولیس که تیم های 
قدرتمند لیگ  هســتند متفاوت اســت و تیم ها کمی 
محتاط تر هســتند ولی در این بازی هم ما نســبت 
به حریف، هجومی تر بازی کردیم، ســپاهان ریسک 

نکرد و خــط دفاعی خود را در موقعیت ها، عقب نگه 
می داشت و خیلی هجومی نبود.

او درباره ناکامــی مهاجمان مس در لیگ برتر بیان 
کرد: متاســفانه شــرایط طوری پیــش رفت که ما 
گل های کمتری نســبت به فصل قبل زدیم اما فکر 

می کنم اگر فشــار از روی مهاجمان ما برداشته شود، 
این مســئله هم حل خواهد شــد؛ تا الان بدشانسی 
گریبان گیر ما بوده و توپ هایمان وارد دروازه نشده اند 

اما قطعا شرایط تغییر می کند و درست می شود.
مهاجم مس ادامه داد: ما لوسیانو پریرا، گادوین منشا 

و امید لطیفی را به عنــوان مهاجم نوک در تیم مان 
داریم که جزو بهترین فورواردهای ایران هستند؛ البته 
خود من هم مهاجم هســتم اما کمی عقب تر از این 
بازیکنان بازی می کنم ولی این بازیکنان در سال های 
قبل ثابت کرده اند که جزو بهترین ها هستند. من در 

پیکان هم سابقه بازی با منشا را دارم و همه می دانند 
که این بازیکن ســابقه آقای گلی لیگ برتر را دارد یا 
شــیمبا به جرات یکی از باکیفیت ترین خارجی هایی 
اســت که من در کنارش بازی کــرده ام. قطعا این 
بدشانســی های ما هــم روزی به پایان می رســد و 
مهاجم های ما هم گل می زنند؛ فقط باید فشــارها از 

روی مهاجمان ما برداشته شود.
او با اشــاره به تاثیر قرعه سخت مس رفسنجان در 
نتایــج این تیم گفت: ما در یازده بازی، شــش بازی 
سخت را در خارج از خانه انجام دادیم؛ ما با فولاد در 
اهواز، با صنعت نفت در آبادان، با نساجی در اصفهان 
و با نفت در مسجدســلیمان بازی کردیم و در واقع با 
قرعه ای که به ما خورد، بازی های ســختی داشتیم 
ولی نکته مثبت این اســت که تیــم ما روی نظم و 
برنامــه بازی می کند و هر کســی هم که بازی ما را 

ببیند متوجه این مسئله می شود.
امامعلی همچنین در خصوص اشتباهات داوری که 
در طول یازده هفته اعتراض مسی ها را در پی داشته، 
گفت: اگر نظرات کارشناسان داوری را بررسی کنید، 
همه معتقدند که تیم مــا ۶-۷ امتیاز از داوری ضرر 
کرده اســت. الان چه کســی جوابگوی تیم ماست؟ 
مدیریــت این میــزان هزینه می کنــد و کادرفنی و 
بازیکنان تا این حد زحمت می کشند اما یک تصمیم 
داور، کل حــق و حقوق تیم و هزینه را زیر ســوال 
می برد؛ به همین دلیل ما می گوییم VAR را بیاورند 

که همه تیم ها به حق خود برســند. واقعا امسال، تیم 
ما بیشترین ضرر را از داوری دیده و امیدوارم که این 

شرایط درست شود.
بازیکن مس با ابراز رضایت از شرایط خودش در لیگ 
بیست و دوم عنوان کرد: من واقعا از شرایط خودم در این 
فصل  راضی هستم و فقط متاسفانه هنوز پایم به گلزنی 
باز نشــده است اما تمام دستورات آقای ربیعی را با تمام 
توان انجام دادم و در خدمت تیمم بودم؛ همیشه در همه 
تیم هایی که حضور داشتم سعی کردم در ابتدا تفکرات 
سرمربی را در زمین اجرا کنم و اول تیمم موفق باشد و 

پس از آن به گلزنی و شرایط خودم هم فکر می کنم. 
او درباره هدف مس در این فصل از مسابقات لیگ 
برتر توضیح داد: از سال اولی که من در مس حضور 
دارم، هدف مس هر سال این است که شرایط بهتری 
نســبت به فصل قبل خود داشته باشد. ما فصل اول 
باید به ثبات می رســیدیم که رتبه تک رقمی کسب 
کردیم و ششم شــدیم. امیدوارم امسال هم شرایط 
طوری پیش برود که جهش خیلی خوبی نســبت به 

فصل قبل را تجربه کنیم.
امامعلی در پایــان در خصوص تعطیلات لیگ برتر 
و وقفه ای که در مســابقات ایجاد شــده است گفت: 
ما چند روز تعطیل هســتیم و پــس از آن تمرینات 
را آغــاز می کنیم. امیدوارم بــا تمرینات و بازی های 
تدارکاتی، در فرم ایده آل خودمان باقی بمانیم و پس 

از تعطیلات هم بازی های خوب مان را ادامه بدهیم.

دیدار داوران جهانی فوتبال با تاج
محمدرضا ابوالفضلی و محمدرضا منصوری، دو کمک داور 
بین المللــی ایران که در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر حضور دارند، 
با مهدی تــاج و احمدرضا براتی، بهــرام رضاییان و خداداد 
افشــاریان اعضای هیئت رئیســه فدراســیون فوتبال دیدار 
و گفتگو کردند. در این نشســت مهــدی تاج، ضمن آرزوی 
موفقیت برای داور و کمک داوران ایرانی حاضر در قطر گفت: 
پس از حضور تیم ملی در جام جهانی، اکنون افتخار دیگری 
را توسط داوران خوبمان در میان بزرگان داوری جهان شاهد 
خواهیــم بود. برای آقایان فغانــی، منصوری و ابوالفضلی در 
جام جهانی آرزوی موفقیــت داریم. نکته جالب توجه غیبت 
علیرضا فغانی به دلیل عدم حضور در ایران در این نشســت 
دوستانه بود. فغانی، ابوالفضلی و منصوری تیم داوری ایرانی 
حاضر در جام جهانی هستند که قضاوت تعدادی از مسابقات 

را بر عهده خواهند داشت.

کیت تیم ملی برای جام جهانی در این 
روز رونمایی می شود

با اعلام فدراســیون فوتبال ۱۵ آبان طی مراسمی از لباس 
تیم ملی در جام جهانی قطر رونمایی می شود. به همین دلیل 
جلسه ای با حضور مســئولین فدراسیون فوتبال در ساختمان 
سئول برگزار و هماهنگی نهایی برای انجام این مراسم انجام 
شــد. پیش از این قرار بود ۳۰ مهر به طور رســمی از لباس 
رســمی ایران در جام جهانی که توسط شرکت مجید تولید 
شده است، رونمایی شود اما فدراسیون به بهانه جذب اسپانسر 
مالــی آن را به تعویق انداخت. تیم ملی جزو آخرین تیم های 
حاضر در جام جهانی اســت که از پیراهن اول و دوم خود در 
جام جهانی رونمایی می کند و باید دید در دو جدال دوســتانه 

با نیکاراگوئه و تونس از آن استفاده می کنند یا خیر.

نمایش آمادگی دو ملی پوش سپاهان 
این دو بازیکن به دلیل صادر نشدن ویزا و در ادامه جا ماندن 
از اردوی اتریش، شــرایط روحی سختی را تجربه کردند ولی 
با عملکردی که در پیراهن سپاهان طی هفته های اخیر و به 
ویژه ۵ بازی برگزار شــده پس از فیفادی شهریور ماه نشان 
دادند، نگاه ویژه کارلوس کی روش را همچنان به خودشــان 
معطــوف کرده اند.البته نورافکن، پس از نیمکت نشــینی در 
ورزشــگاه شهید قاسم سلیمانی سیرجان تا پایان هفته ششم 
که به تعطیلات فیفادی انتهای شــهریور ماه منتهی شــد، 
شــرایط خوبی نداشــت ولی از دیدار هفته هفتم به ترکیب 
بازگشــت و این بازگشت را با گلزنی مقابل هوادار در جریان 
پیروزی ۲ بر ۱ جشن گرفت تا در ادامه حضورش در ترکیب 
ثابت تضمین شــود.از ســوی دیگر، رامین رضائیان، پس از 
پیوســتن به سپاهان شــرایط خوبی را پشت سر گذاشته و با 
پاس های کلیدی خــود یکی از مهره های انکارناپذیر لیگ و 
باشگاه سپاهان به شــمار می رود.این دو بازیکن، در آخرین 
مصاف ســپاهان که در رفسنجان مقابل شــاگردان محمد 
ربیعی هم برگزار شــد به طور کامل بازی کردند و ســپس 
با آمادگی خوبی به اردوی تیم ملی اضافه شــدند و امیدواری 
زیادی برای قرار گرفتن نامشــان در میان فهرست منتخب 
۲۶ نفره سرمربی پرتغالی برای جام جهانی قطر ۲۰۲۲ دارند.

آخرین خبر از اردوی خارجی پرسپولیس
 بــا توجه بــه تعطیلی طولانی مدت لیگ برتر به واســطه 
برگزاری جــام جهانی و حضور تیم ملــی در این رقابت ها، 
باشــگاه پرسپولیس در جلســه ای که با یحیی گل محمدی 

داشت به دنبال برنامه ریزی برای آماده سازی تیم است.
سرخپوشــان بعد از اتمام تعطیلات باید در رقابتی حساس 
برابر اســتقلال، دربی دور رفت لیگ برتر را برگزار کنند. این 
در حالی است که اکنون گفته می شود علیرغم اخباری که در 
خصوص برگزاری اردو در یکی از دو کشــور عمان یا امارات 
صورت گرفته، این باشــگاه هنوز به جمع بندی نهایی در این 
خصوص دست نیافته است و به زودی در جلسه ای با حضور 
یحیــی گل محمدی و اعضای هیئت مدیــره، نظر نهایی و 

مقصد این تیم مشخص خواهد شد.

فراز امامعلی: 

گل نزدم اما از شرایطم راضی ام

برگزاری دیدار سوپرجام استقلال و نساجی در ورزشگاه کرمان اعتراض هر دو طرف این بازی 
را در پی داشته است. در چنین شرایطی مسئولان نساجی معتقد هستند که عدالت درباره دو تیم 
رعایت نشده و استقلالی ها قبل از اعلام نام کرمان به عنوان میزبان خبر داشتند که بازی در این 
شهر برگزار می شود و اقدام به رزرو هتل کرده اند.مجتبی ابراهیمی، معاون اجرایی باشگاه نساجی 
در گفت وگو با خبرنگار ما در این باره بیان کرد:  امیدواریم که مهم ترین بازی ســال به بهترین 
شکل برگزار شود اما همان طور که قبلًا گفتیم متوجه این همه پافشاری برای انتخاب کرمان 
به عنوان میزبان بازی سوپرجام نمی شوم.او در بخش بعدی صحبت هایش گفت: چطور ممکن 
است که باشگاه استقلال قبل از اینکه مکان میزبانی سوپرجام اعلام شود در کرمان هتل رزرو 
کند؟ ابراهیمی در رابطه با مشکلات ایجاده شده برای باشگاه نساجی در بحث پیدا کردن هتل 
مناسب برای تیم تاکید کرد: مدیران باشگاه استقلال در شرایطی هتل رزرو کردند که وقتی ما 
بلافاصله پس از اعلام مکان بازی با مدیران هتل تماس گرفتیم گفتند باشگاه استقلال از قبل 
هتل را رزرو کردند و هر کجا که ما تماس گرفتیم گفتند به دلیل برگزاری فستیوال  گردشگری 
در اســتان کرمان همه هتل ها از قبل رزرو شده است. سوال اینجاست که چرا وقتی شرایط در 
یک شهر مهیا نیست به برگزاری بازی مهمی مثل سوپرجام فوتبال ایران در آنجا اصرار می کنند؟ 
معاون اجرایی باشــگاه نســاجی مازندران درباره چمن ورزشگاه کرمان نیز اعلام کرد: باشگاه 
نســاجی همان طور که از ابتدا اعلام کرده بود مطیع قانون و سیاست های فدراسیون فوتبال و 
سازمان لیگ خواهد بود اما وقتی خود آقای ساپینتو، سرمربی محترم تیم استقلال در مصاحبه ای 
اعلام می کند که چمن ورزشگاه کرمان وضعیت مناسبی ندارد چرا باید در این ورزشگاه بازی 

برگزار شود و واقعا چه کسانی اصرار بر برگزاری این بازی در کرمان دارند؟

 وحیــد فاضلی که طی یــک دهه اخیر دو مقطع به عنــوان مربی در 
نساجی مازندران فعالیت داشــته و نخستین تجربه سرمربیگری خود را 
نیز همراه با این تیــم تجربه کرده بود، اکنون در قامت مربی آلومینیوم 
اراک در کنار ســید مهدی رحمتی فعالیت دارد. او در دیدار هفته یازدهم 
لیگ برتر برابر شاگردان سابق خود در نساجی قرار گرفت که در نهایت 

فرد خوشحال برابر آنها بود.
فاضلی، در مورد برتری آلومینیوم مقابل نســاجی گفت: از بازیکنان با 
غیرت تیم تشــکر می کنم که با تمرکز و شــجاعت بازی کردند و تمام 
موارد را مو به مــو انجام دادند. در طول ۹۰ دقیقه و وقت های اضافه با 
تمرکز بودند و نشان دادند لیاقت این جایگاه را دارند. او ادامه داد: مسئله 
مهم در کنار پیروزی مقابل نساجی، ثبت یک کلین شیت دیگر بود. گل 
نخوردن اهمیت زیادی برای ما داشت تا برنامه های بعدی را پس از عدم 

دریافت گل اجرا کنیم که همین اتفاق هم افتاد.
مربی آلومینیوم اضافه کرد: نســاجی تیم بسیار با شخصیتی است که 
قهرمانــی جام حذفی را دارد و در هفته هــای اخیر نتایج خیلی خوبی با 
برتری مقابل فولاد و گل گهر کســب کرده است. آنها نشان دادند تیم و 
ســاختار خوبی دارند و به خاطر داشتن چنین تیمی در این فصل، به آنها 
تبریــک می گویم، امیدوارم در ادامه راه موفق باشــند چراکه مجموعه 

نساجی از دوستان ما هستند.
فاضلــی با بیان اینکه امیــدوارم بازیکنان ما در ادامــه راه همین طور 
شــخصیت خودشان را نشان بدهند، اظهار کرد: باید بتوانیم پله پله و به 
مرور زمان عملکرد بهتری از دیدار با نســاجی داشته باشیم و در انتهای 
فصل به حق واقعی خودمان برسیم. مسیری سخت و طولانی در پیش 
داریــم که امیدوارم از تیم آلومینیوم حمایت شــود. البته نباید توقع بالا 

برود تا بتوانیم یک نماینده ســربلند برای استان مرکزی باشیم و نتایج 
خوبی بگیریم.

او در واکنش به اظهارات هفته گذشــته ریکاردو ســاپینتو، ســرمربی 
اســتقلال که گفته بود آلومینیوم دو اتوبوس در ورزشــگاه آزادی پارک 
کرده بــود، گفت: ما به این مســائل کاری نداریم ولــی همین فصل 
تیم هایی بودند که در اراک اتوبوســی بازی کردند ولی آنها را شکست 
دادیــم. اینکه بخواهیم اذهان عمومی را منحــرف کنیم، دلیل بر عدم 

پیروزی تیم آنها نمی شود.
مربی تیم آلومینیوم یادآور شــد: اســتقلال به غیر از دو شوت محمد 
محبی و مهــدی قایدی هیچ موقعیت جدی مقابل ما نداشــت و حتی 
یک بــار نتوانســتند مدافعان ما را دور بزنند و وارد باکس شــوند. اینکه 
عزیزان می گویند ما موقعیت داشتیم، موقعیت را چگونه تعریف می کنند. 

بروند و فوتبال را درست ببینند تا اظهار نظر دقیقی انجام بدهند.

 امیرحسین صادقی، مدافع اسبق استقلال مدعی است، محمد مومنی در 
شرایطی که به عنوان عضو هیئت مدیره این باشگاه سمت گرفته، نباید با 

مصاحبه های خود به دنبال جوسازی علیه آبی پوشان باشد.
اســتقلال بعد از موفقیت طی دیدارهای اخیر اکنون خود را مهیای دیدار 
سوپرکاپ و رقابت با نساجی برای دستیابی به اولین جام این فصل می کند. 

اوضاع اردوگاه آبی پوشان را چطور ارزیابی می کنی؟
خدا را شــکر تیم در هفته های اخیر، نتیجه های خوبی گرفته و با پیروزی 
مقابل هوادار خودش را برای سوپرجام آماده می کند. قطعاً کیفیت بازیکنان 
تیم بالا است. در تعیین محل میزبانی می شد از ورزشگاه هایی استفاده کرد 
که کیفیت چمن بالاتری دارند. یا در خبرها خواندیم نساجی برای پیدا کردن 
هتل به مشکل خورده است. اگر این مشکلات را کنار بگذاریم، فکر می کنم 
بازی زیبایی شــاهد باشیم و اگر بعضی دوستان در استقلال اجازه بدهند و 
خودزنی نکنند، یک جام دیگر در انتظار تیم محبوبمان است.کدام دوستان؟ 
شــما که به صحبت های بی پرده مشهور هستی، بهتر نیست کاملا شفاف 
منظورتان را بگویید؛ آیا منظورتان ســاپینتو و جنجال هایی است که شکل 

گرفته است؟
خیر، اشــاره ام به فرد دیگری است. ساپینتو، سرمربی خوبی است و فقط 
چون در اوایل با جو فوتبال ایران آشــنا نبود، گاهی اوقات ناراحت می شد. 
در بازی هوادار مدیریت رفتاری خوبی از خودش نشــان داد که نشانگر بالا 
رفتن شــناختش از فوتبال ایران است. منظورم خطاب با دوستانی است که 
در استقلال سمت مدیریتی دارند اما علیه تیم مصاحبه می کنند. آقای عضو 
هیئت مدیره شما باید در این شرایط نگران درد دل مردم و هواداران باشید 
نه اینکه با کار نسجیده تیم را به حاشیه ببرید. وظیفه هیئت مدیره مشخص 
است، دلیلی ندارد قبل بازی سوپرجام، درباره مسائل فنی صحبت کنند و با 

دلگیری بازیکنان انگیزه آنهــا را کاهش بدهند. ضمن اینکه باید در حوزه 
کاری خودشــان جوابگو باشــند. جوابگوی بدهی به جا گذاشته در دوران 
مدیریت قبلی و شاهکار مدیریتی تان باشید! خواهشاً با صحبت های حساب 
نشده خودتان، یک جام و قهرمانی را از تیم دریغ نکنید.منظورت مصاحبه ای 
اســت که مومنی در خصوص عملکرد قایدی و اعتراضات ساپینتو داشته 
است؟ به نظرت این گفت وگوها تمرکز بازیکنان را برهم می زند؟ مهاجمان 
استقلال، مانند مهدی قایدی تلاش می کنند و در سال جام جهانی بیشتر 
از هر کســی خودشان انگیزه دارند. به هر حال شاید یک هفته تیم حریف 
یارگیری و آنالیز کرده، ایــن بازیکن در گلزنی موفق نبوده یا تاکتیک تیم 
چیزی دیگری بوده است. وظیفه عضو هیئت مدیره، امور مدیریتی و توجه به 
مسائلی مانند درآمدزایی است. دلیلی ندارد درباره امور فنی صحبت کند. به 
جز آقای حجت کریمی، بقیه اعضای هیئت مدیره استقلال درباره مباحثی 

صحبت می کنند که خارج از حیطه وظایف آنهاست. 

سیروس پورموسوی که سابقه قهرمانی با استقلال خوزستان در لیگ برتر را به عنوان مربی 
در کارنامه دارد، اکنون در بازگشت دوباره به نیمکت این تیم هدف بزرگی را دنبال می کند. 
او امیدوار است این تیم با کسب نتایج مدنظر در پایان فصل پیش رو سهمیه صعود به لیگ 
برتر را به خود اختصاص دهد. در آستانه بازی با صدرنشین لیگ آزادگان، پورموسوی، درباره 
شرایط تیمش این طور توضیح می دهد: هفته گذشته تیمم غافلگیر شد. با این حال شاید از 
جهاتی بتوانــم بگویم از عملکرد بازیکنانم رضایت دارم. آنها دو گلی را که عقب افتادیم به 
خوبی جبران کردند و نشان دادند که با شکست بیگانه هستند. این مهمترین موضوعی است 
کــه در ذهن بازیکنانم قرار دارد. امــا از نتیجه و روند بازی به طور قطع رضایت ندارم. نباید 
اینچنین به حریف اجازه دهیم که شرایط بازی را تحت تاثیر قرار دهد و انرژی بیشتری از ما 
بگیرد. سرمربی استقلال خوزستان با اشاره به شرایط تیمش گفت: در خیلی از بازی ها شایسته 
برد بودیم اما از هدف دور شــدیم. با این حال یک ماراتن بزرگ پیش روی ما قرار دارد. ۲4 
بازی  و ۷۲ امتیاز دست نخورده باقی مانده است. لیگ پرماجرایی است و بیشتر بازیکنان ما 
هم از تجربه کافی برای حضور در این رقابت ها برخوردار هستند. مسلما در هر بازی به دنبال 
بهترین اتفاق خواهیم بود تا در نهایت به هدف بزرگ خودمان در مسیر صعود دست پیدا کنیم.
پورموسوی، درباره بازی امروز مقابل شمس آذر نیز گفت: آنها هفته ها در صدر جدول حضور 
داشتند و با نمایشی که از این تیم دیده ام، شایسته حضور در بالای جدول هستند. با این حال 
ما استقلال خوزستان هستیم. تیمی ریشه دار که در این فصل بالاترین توان را برای صعود به 
کار خواهد گرفت. باید در تک تک دقایق بازی روی برنامه ریزی کار را دنبال کنیم و به دنبال 

این باشیم تا اتفاقات بازی قبلی برای ما تکرار نشود و غافلگیر نشویم. 

ذوب آهن در آخرین دیدار خود پیش از تعطیلی لیگ موفق شد نفت مسجدسلیمان را با ۵ گل 
شکست دهد تا بعد از مدت ها یک نمایش پرگل از خود به جای بگذارد. قاسم حدادی فر، بازیکن 
اسبق این باشگاه که اکنون به عنوان عضو کادرفنی مهدی تارتار در این تیم فعالیت دارد، در 
خصوص این دیدار و نمایش تیمش گفت: خدا را شکر زحمات کادرفنی و بچه ها بالاخره نتیجه 
داد و در یک بازی به دور از بدشانسی های همیشگی توپ هایمان وارد دروازه شد و به چیزی 
که مستحقش بودیم رسیدیم. تیم نفت مسجدسلیمان هم تیم محترمی است و اصلًا حریف 
آسانی برای ما نبود، فکر نکنید چون پرگل پیروز شدیم رقیب دست و پا بسته ای بودند. آنها هم 
برای این بازی برنامه داشتند ولی خب خدا را شکر روز ما بود و تمریناتی که داشتیم در زمین 
اجرا شد و نتیجه گرفتیم.وی در مورد اینکه آیا تصور چنین برد پرگلی را داشتند یا نه، گفت: ما 
همیشه برای بردن به زمین می رویم و حتی مقابل تیم های مدعی هم چنین رویکردی داریم. 
برای این بازی هم انگیزه زیادی داشتیم چرا که دو بازی قبل در شرایطی که مستحق شکست 
نبودیم نتیجه را واگذار کردیم، این بازی آمده بودیم فقط به نیت سه امتیاز. چنین بازی پرگلی 
شاید کمی دور از انتظار بود ولی تیم ما همیشه برنامه های زیادی برای حمله دارد و برخلاف 
چیزی که جا افتاده میل هجومی بالایی داریم، در بازی هایی که گل نمی زدیم هم فرصت های 
زیادی داشتیم ولی این بار بچه ها با دقت بیشتری از موقعیت ها استفاده کردند. حدادی فر در مورد 
اینکه آیا بابت نتایج تیم تحت فشار بودند یا نه، گفت: از جانب مدیریت که تحت فشار نبودیم 
و مدیریت باشــگاه همیشه حامی تیم و کادرفنی بودند ولی از جانب هواداران چرا، به هر حال 
ذوب آهن تیم بزرگی است و همیشه به حق انتظار از تیم ما بالاست؛ خوب است که از ما انتظار 
نتایج خوب دارند و امیدوارم از این به بعد نتایج خوبی کسب کنیم و هواداران هم راضی باشند.

 ادعای نساجی؛ استقلال از قبل 
در کرمان هتل رزرو کرد!

آقای مومنی برای استقلال حاشیه سازی نکنساپینتو یک بار دیگر بازی را ببیند!

پورموسوی: جای استقلال 
خوزستان در لیگ برتر خالی است

 حدادی فر: ذوب می تواند 
بردهای پرگل را تکرار کند

صادقی: فاضلی:


